
Zápis č. 9/9/2017 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
z 20. septembra 2017 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Ospravedlnený: Martin Kabát 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Ing. Juraj Rybanský – riaditeľ Sekcie spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
Informoval, že k programu neprišli žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 103/2017: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Odvolanie voči rozhodnutiu o nesprístupnení informácií v zmysle info zákona 
(spravodajca D. Soukeník)  

6. Aktualizácia informácie o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov 
samosprávnych krajov a pravidlá volebného vysielania (spravodajca M. Kákoš) 

7. Vyhodnotenie letnej vysielacej štruktúry RTVS (spravodajcovia J. Chudík a Ľ. 
Guman) 

8. Sťažnosti a podnety 
9. Rôzne  

 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia, okrem 
uznesení č. 87 a č. 100, ktoré boli splnené. Uviedol, že k zápisu z ostatného rokovania 
neprišli žiadne pripomienky. 
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 104/2017 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 

Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, 

plnenie záväzných ukazovateľov 

93.  Nevyhodnocuje sa.  

94.  Nevyhodnocuje sa.  

95.  Termín 15.11.2017 Predloženie Koncepcie rozvoja a riadenia RTVS 

96.  Nevyhodnocuje sa.  

97.  Nevyhodnocuje sa.  

98.  Nevyhodnocuje sa.  

99.  Nevyhodnocuje sa.  

100.  
Splnené. Predloženie Správy RTVS za I. polrok 2017 do 

VKM 

101.  Nevyhodnocuje sa.  

102.  Nevyhodnocuje sa.  
 

Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval, že v manažmente RTVS prebiehajú zmeny. Predstavil nového riaditeľa 
Sekcie GR RTVS M. Knuta, novú hovorkyňu E. Rusnákovú, nového riaditeľa Sekcie 
marketingu R. Jajcaya, nového riaditeľa Sekcie spravodajstva, športu a publicistiky J. 
Rybanského, nastupujúceho vedúceho Odboru televízneho spravodajstva B. Chmela 
a nového konateľa Medie RTVS I. Slaninu. Všetky zmeny sú robené kontinuálne po dohode 
s predošlými manažérmi. Všetky zmeny by sa mali podľa neho udiať do konca októbra.  
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
Celkové výdavky RTVS k 31.8.2017 predstavovali sumu 74,61 mil.€, t.j. 54,62 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 69,62 mil.€ - plnenie na 
54,53 % a kapitálové výdavky sú vo výške 4,82 mil. € - plnenie na 55,02 % a celkový 
prebytok bol vo výške 33,60 mil. €. K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele 
dodržané. 
T. Búza uviedol, za televíznu časť, že sa plnia všetky zákonné náležitosti. RTVS pripravila 
záznam z oslavy Dňa ústavy, sledovanosť bola veľmi slušná. Prebehol priamy prenos 
z osláv SNP.  
V. Štofaník uviedol, že 25.9. sa začína Týždeň rozhlasovej hry. Bola spustená prezentácia 
pesničiek do Košického zlatého pokladu.  
M. Kákoš sa spýtal, aká je synergia pri Košickom zlatom poklade. 
T. Búza uviedol, že sa robí televízny dokument z toho.  
M. Kákoš navrhol, či by sa nepouvažovalo nad tým, aby z toho bol priamy prenos.  
J. Rezník odprezentoval časť za Sekciu spravodajstva, uviedol, že spravodajstvo nabehlo na 
štandardnú štruktúru.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 105/2017 
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Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiaden materiál.  
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
J. Rezník odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
P. Kubica uviedol, že DK sa zaoberala uvedenými verejnými obstarávaniami. Spýtal sa, ako 
sa plánujú vyčerpať kapitálové výdavky, keďže je aktuálne plnenie na 55% a verejné 
obstarávanie je len jedno. Ďalej sa spýtal, bližšie informácie o rekonštrukcii košického štúdia. 
M. Knut ku Košiciam uviedol, že momentálne sa očakáva kladné vyhodnotenie predbežnej 
kontroly verejného obstarávania v najbližšom čase a následne sa začne obstarávať. 
R. Doehring uviedla, že plán investícií bol predložený a pôjde sa podľa neho. Aj keby sa to 
nestihlo, tak sa to dá dočerpať ďalšie tri roky.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 106/2017: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
J. Rezník odprezentoval všetky predlžené zámery. 
P. Kubica uviedol, že DK prerokovala predložené zámery. Spýtal sa, či sú v rozpočte 
plánované financie na zaplatenie zábezpeky na ZOH. 
J. Rezník odpovedal, že tieto prostriedky sú rozpočtované.  
I. Gallo predložil po neverejnej časti rokovania návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 107/2017: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
P. Kubica uviedol, že DK prerokovala všetky predložené zmluvy.  
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J. Rezník uviedol, že po technickej obhliadke budov STV a SRo bude potrebné do nich 
investovať 32 mil. €. Niektoré priestory nespĺňajú ani základné parametre. Zo strednodobého 
hľadiska nie je stav niektorých priestorov udržateľný.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 108/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
J. Rezník informoval, že sa stretol s francúzskym veľvyslancom. Rozprávali aj o tom, že sa 
blíži 100. výročie úmrtie M. R. Štefánika a francúzska strana by rada vstúpila do 
pripravovaného projektu Generál.  
 
5. Odvolanie voči rozhodnutiu o nesprístupnení informácií v zmysle info zákona 

(spravodajca D. Soukeník) 
I. Gallo uviedol, že Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. p) zákona č. 532/2010 o RTVS 
rozhoduje o odvolaní proti rozhodnutiu generálneho riaditeľa podľa osobitného predpisu. 
V tomto prípade sťažovateľ v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. o slobode informácií požiadal 
RTVS o poskytnutie všetkých faktúr a honorárov, ktoré súvisia s moderátorom M. Havranom, 
RTVS mu, podľa sťažovateľa nesprístupnila všetky informácie, ktorými disponuje a preto sa 
odvolal. V júli rada už jedno odvolanie v tomto prípade riešila, Rada RTVS vtedy vrátila vec 
RTVS na nové prejednanie, keďže tam nebolo všetko v poriadku z procesného hľadiska. 
Teraz sa sťažovateľ odvolal znovu. 
D. Soukeník navrhol, aby rokovanie o tomto bode bolo neverejné, keďže ide o osobné 
informácie a v tomto prípade rada rozhoduje v rámci správneho poriadku. 
Členovia Rady RTVS odhlasovali neverejnú časť rokovania.  
 
Po skončení neverejnej časti rokovania I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom 
hlasovať: 
Uznesenie č. 109/2017: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. p) zákona č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii 
Slovenska a o zmene a doplnení niektorých zákonov a § 19 ods. 3 zákona č. 211/2000 Z. z. 
o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov (zákon o 
slobode informácií) v znení neskorších predpisov a podľa § 59 ods. 2 zákona č. 71/1967 Zb. 
o správnom konaní (správny poriadok) v znení neskorších predpisov potvrdzuje Rozhodnutie 
RTVS, zn. 19604/b/2017 zo dňa 17.08.2017 o zastavení konania a odvolanie Mgr. Radovana 
Hrádeka zamieta. 
  

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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6. Aktualizácia informácie o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov 
samosprávnych krajov a pravidlá volebného vysielania (spravodajca M. Kákoš) 

I. Gallo požiadal, aby na najbližšie rokovanie rady bol predložený konkrétny vysielací plán aj 
s dĺžkami a obsadením relácií. 
J. Rybanský odprezentoval predloženú aktualizáciu. Vysvetlil, že ide o stanovisko licenčnej 
rady ku vysielaniu relácií pri tejto príležitosti.  
I. Gallo požiadal M. Kákoša, aby navrhol komisiu, ktorá bude monitorovať toto vysielanie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 110/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Aktualizáciu informácie o vysielaní RTVS 
v súvislosti s voľbami do orgánov samosprávnych krajov a pravidlá volebného vysielania. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Vyhodnotenie letnej vysielacej štruktúry RTVS (spravodajcovia J. Chudík a Ľ. 

Guman) 
V. Štofaník odprezentoval rozhlasovú časť vysielania. Spomenul všetky ťažiskové projekty 
vysielania a mimoriadne zmeny v štruktúre.  
Ľ. Guman, ako spravodajca zosumarizoval letnú vysielaciu štruktúru.  
T. Búza odprezentoval televíznu časť letnej vysielacej štruktúry. Vymenoval ťažiskové 
udalosti záveru letnej sezóny.  
J. Chudík ako spravodajca uviedol, že letná štruktúra bola pripravená dobre a nemal pocit, 
že by bola uhorková sezóna. Aj archívne veci mali dobrú sledovanosť. Skonštatoval, že 
všetky politicko-spoločenské udalosti boli pokryté tak, ako mali byť.   
I. Nagy poukázala na to, že bola počas leta veľká sledovanosť aj pri spravodajstve.  
J. Chudík uviedol, že v spravodajstve je čo zlepšovať, ale myslí si, že jeho sledovanosť bude 
stúpať, pretože pri iných televíziách úroveň klasá. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 111/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie letnej vysielacej štruktúry RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval o sťažnostiach, ktoré boli doručené na sekretariát rady a po diskusii 
k jednotlivým podnetom sa dohodol spôsob, akým bude rada odpovedať.  
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9. Rôzne  
J. Rezník pozval členov Rady RTVS na otvárací koncert SOSR 
I. Gallo informoval, že 26.9. pôjdu spolu s GR RTVS odprezentovať správy o činnosti na 
VKM. 
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave 26.9.2017. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

